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KPI for avtaler 
 

Styret i Sykehusinnkjøp HF inviteres til å treffe følgende vedtak: 
1. Styret godkjenner KPI for avtaler. 

2. Styret ber administrerende direktør følge opp videre prosess for implementering av KPI-en i 

fremtidig virksomhetsrapportering. 

 

 

 

Vadsø, 19. oktober 2023 

 

Bente Hayes 

administrerende direktør 
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1. Hva saken gjelder 
Administrerende direktør har sett behovet for en KPI for avtaler, og ønsker med denne saken å 

redegjøre for bakgrunn og invitere styret til å godkjenne de. KPI for avtaler skal sikre at man til 

enhver tid har oversikt over avtaler som er utløpt for å redusere risiko for kjøp på ulovlige avtaler. 

2. Hovedpunkter og handlingsalternativer 
Sykehusinnkjøp HF har per i dag syv definerte KPI-er innenfor økonomi, HR og anskaffelser. 

Avtaleforvaltning er en av Sykehusinnkjøp HF sine kjerneprosesser og det er nødvendig å utvikle KPI-

er som synliggjør Sykehusinnkjøp HF sitt bidrag til spesialisthelsetjenesten innenfor dette området.  

Utvikling av KPI-er krever tid og ressurser. Tilbakemeldinger fra regionene og divisjonene viser at det 

er behov for å ha god kontroll og oversikt på avtaler som nærmer seg maksimal sluttdato. For å sikre 

at foretaket har gyldige avtaler er det utviklet en KPI for å måle dette. Tittel på KPI-en er «Andel 

avtaler der maksimal sluttdato ikke er passert». 

Arbeidet med å få etablert en KPI for avtaler har pågått gjennom store deler av 2022 og 2023. KPI-en 

har vært fremlagt og diskutert i to påfølgende dialogmøter med RHF-ene, hvor de i september 2023 

ga sin tilslutning til innhold og måling.  

Implementering av KPI-en vil skje i 2024. Sykehusinnkjøp HF vil gjennom erfaringer det kommende 

året komme tilbake til styremøte i oktober 2024 med et måltall for 2025. Gjennom 

implementeringen vil det være behov for å se på rutiner rundt bl.a. avviksrapportering; som gjelder 

forsinkelser i anskaffelser og hvordan disse vil påvirke KPI-en, avlysning av anskaffelser og 

replanlegging av disse. Ev. avdekke andre områder som må hensyntas i utarbeidelse av måltall. 

3. Anbefalinger 
Administrerende direktør inviterer styret til å fatte følgende vedtak: 

1. Styret godkjenner KPI for avtaler. 

2. Styret ber administrerende direktør følge opp videre prosess for implementering av KPI-en i 

fremtidig virksomhetsrapportering. 

 

Trykte vedlegg 

• Vedlegg KPI 8: Andel avtaler der maksimal sluttdato ikke er passert  
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